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מות אימו 2008 ?

התגרש 2008 ?>>
<טיוטה לסיכום תיק>
1. מתאריך 15/2/12 בקשה להכרת זכות (מחלה) – המערער יליד 1953, עלה מתוניסיה ב (גיל 16)1969, גרוש +3, התגייס ב 8/8/72, פרופיל 97, השתחרר 7/8/75, שירת בגד' 13 בגלוני בתקופת יוה"כ. המשיך בשירות מילואים עד שנת 1999. מצורף תצהיר PTSD.
3-8. מתאריך 15/2/12  תצהיר חתום ע"י עו"הד סיגל יער. המערער מתאר ילדות נורמטיבית, בן למשפחה מסורתית אשר התפרנסה ממלאכה, תלמיד שקדן אשר רכש מקצוע בבי"ס "אורט" בשרטוט וחרטות. הפרעות כנגד רכוש היהודים ב67 הביאה את משפחתו להגר לפריז ומשם לארץ ישראל (נתניה). בשלוש השנים עד גיוסו ניכר כי המסגרת המשפחתית, המקצועית והחברתית המשיכה באופן נורמטיבי ללא קשיי השתלבות או אחרים. המערער הדגיש את רצונו העז להתגייס (צנחנים), את קשיי השפה ותחילת מסלולו בגולני אשר כלל קורס עברית בסטלה מאריס וקורס מ"כים (נוב' 72). 
המערער מתאר לפרטי פרטים את המעבר משגרה לחירום בפרוץ מלחמת יום כיפור ואת ההשתלשלות הקשה של "קרב העלייה הראשונה לכיבוש מוצב החרמון", במהלכו הזחל"מ בו נע נקלע למארב ותחת אש מאסיבית ניסה להציל בעזרת לוחם נוסף, את חייהם של פצועים רבים עד הנסיגה. תיאורו ציורי וקשה...
בס' 28 לתצהיר מתאר המערער את הקשיים המיידים שחש: "מיד לאחר הקרב הרגשתי קושי בתפקוד. הייתי בהלם, תפקדתי כמו רובוט, הכל היה נראה כאילו אני בסרט. אבל היות והיינו תוך כדי לחימה התגברתי על הקושי הפרטי שלי והמשכתי בלחימה". ומוסיף בס' 30 - "היריות הבלתי פוסקות והדם שנשפך, האיברים הקטועים, כל התמונות האלה מלוות אותי כל הזמן, בזמן המלחמה, ההתשה, ברגיעה, בצבא, באזרחות...בלתי נשלט...מוצא עצמי מסתיר.   
המערער מתאר בתצהיר את המשימות שביצע בהמשך שירותו במסגרת גד' 51, לרבות משימת החזקת קו הגבול עם סוריה בעמדה מטווחת בירי ארטילרי של שתי דיביזיות (לטענתו נפגעו 19 איש מתוך פלוגה של 52). "לחץ נוראי", כל המפקדים שהיו מעלי נהרגו"...בס' 34 מציין המערער פעם נוספת כיצד הדבר בא לידי ביטוי "המתח הזה בא לידי ביטוי גם כשהייתי בחופשה בבית..הייתי משתטח  אינסטינקטיבית...לקביעת תריסי אלומיניום במרפסות הבתים". בס' 36 "לאורך כל השירות המשכתי לסבול מרגישות לרעשים, מפלאשבקים וסיוטים שהתחילו אחרי הקרב הראשון בחרמון. בס' 38 למרות שחלף זמן מהשחרור שלי המשכתי לחשוב על המלחמה, לחלום עליה, להיבהל, זמן פנוי לא היה תענוג...שוב לראות את המלחמה מול העיניים.

במקביל לכך התצהיר מלא הוכחות לכך שניהל אורך  חיים נורמטיבי כגון, תעסוקה מיידית בשחרור ועקבית לאורך זמן, רכישת השכלה אקדמאית כמהנדס מכונות מהמאתגרות שיש בשוק ועוד (1979), זוגיות, נישואין והקמת משפחה בת שלושה ילדים. 

בס' 42-44 טעון את ההיפך להתנהגות נורמטיבית, כגון החלפת עבודות, קושי בריכוז, התפרצויות ועוד. 

בס' 45 מתאר התחלת שימוש בתרופות נגד דיכאון שאחותו סיפקה לו מצרפת (Tranexe) והתקדמות בתעסוקתו.

בס' 49 ואילך מתאר התחלת הידרדרות ב2003 עקב כנס 30 שנה למלחמת יום הכיפורים, "נפלו לי כל החומות שהקמתי", "מובטל", "לילות שלמים ללא שינה", "מאפריל 2011 עובד בשופרסל..לא רק בעבודה אני מתקשה להסתדר, גם בבית לא שקט...אשתי ואני התגרשנו..היא מבינה שהמלחמה הרסה לי את החיים...מינון גדול יותר של כדורי הרגעה...". מציין הידרדרות נוספת ב2006 אחר טקס אזכרה ועוד. 

בס' 58 מתאר המערער הידרדרות נוספת בעקבות טקס סיור בשטח הקרבות ב2010 אחריו בלחץ חבר החל טיפול בנט"ל אשר ממשיך מאז. ס' 59-60 לתצהיר מסכמים את הקושי ומפרטים את הקשים והתופעות הפיזיים והנפשיים. 
9. מיום 15/2/12 כתב ויתור על סודיות רפואית.
10. מתאריך לא ברור - בדיקה רפואית - מלש"ב. אין תלונה או סימן לנכות בתחום הנפש.
12-15 חוות דעת אודות מר יצחק (זיקי) חיון: תחילת טיפול ב-21/11/2010, תומכת בגרסת המערער להשתלשלות האירועים המקצועית, המשפחתית והסימפטומים(דריכות ועוררות, בעיות שינה, הזעה, הבזקים ועוד), מצוין שיצחק החל להשתתף במפגשים וסדנאות שנערכו מטעם הצבא ללוחמים וכך הגיע פסיכולוג יורם יהודה אשר איבחן אותו והיפנה אותו לנט"ל. מצוין "אינטייק וטיפול שנערך לו על ידי ד"ר שי גור מנט"ל" וטיפול תרופתי בcipralex.  סיכום המסמך: אדם הסובל מסימפטומים פוסט טראומטיים וקשיים תפקודיים המתאימים ל PTSD. ביקור בחרמון מטקסים היוו טריגר אשר הציף תכנים מודחקים. 
17-16. מתאריך 28/11/2010 - טופס הערכה פסיכיאטרית - מטפל איריס אלירז - תסמינים פוסט טראומטיים, קושי תעסוקתי ובני אישיים בבית, תחושת נחיתות, נעדר חיוניות, פלאשבקים.
18-21.   סיכום ביקור נוסף, לא ברור מאיזה תאריך או מטפל אשר תומך בגרסה העובדתית של המערער. צורף גם צילום של כרטיסי חולה מלאומית. 
31.  מתאריך 01/03/01 ביקורי רופא אצל דהן אנגי - אנמיה. 5/6/02 אצל שיכמן סילביה-ורטיגו/כאב ראש.  מתאריך 11/5/03 - עמ' 50 - בדיקות דם מפורטות. מתאריך 28/12/03 - עמ' 60 בדיקות דם מפורטות. *חוזרות תרופות simvastatin וגם cartia וגם solvex. מתאריך 31/8/04 אצל לוין אולגה. 31/8/04 - עמ'  75+72+79 - בדיקות דם מפורטות.  
32. מתאריך 2/06/05  אצל לוין אולגה בדיקה כללית ולב (תקין) ובהמשך חשיבות דיאטה.
105 מתאריך 2/11/2006 מצוין שמרגיש טוב ממשיך טיפול ליתר שומנים בדם שומר על תזונה.
115  מתאריך 16/1/08 מיחושים בחזה מספר ימים ללא הזעה או הקרנה בשנתיים האחרונות מצב מתח נפשי רב מטופל בכדורי סימבסטטין לא לוקח טיפול באופן קבוע. 
125 מתאריך 14/9/09 אצל שיכמן סילביה - אין תלונות מרגיש טוב, ממשיך לקבל טיפול ליתר כולסטרול בדם.
136 תעוד ראשון למצב הנפשי הנטען - מיום 9/12/10 אצל ליפיי אילונה – נמצא בטיפול ומעקב רופא פסיכיאטר ד"ר שי גור עקב PTSD הומלץ טיפול cipralex.
146 מיום 16.11.2010 - חוו"ד יורם בן יהודה, צילום באיכות נמוכה, ממה שכן ניתן לקרוא עולה שחוו"ד תומכת בגרסתו העובדתית של המערער. בן 57 מנתניה, גרוש, חיים יחד בבית, אינו עובד מ2003 מחל מחמיר מצבו הנפשי בעקבות חידוש הקשר עם חבריו, לוחמי גולני כובשי החרמון 1973 (סימפטומטולוגיה פוסט טראומטית קלה עם החמרות במועדי השנה והימנעות. התמודד עם דברים ולא נטה ליחסם לאירועי המלחמה אלא יותר לגלגוליו הפיננסים)...2010 נכח בטקס ונכנס להליכי חוויה מחדש...התגברו קשיי שינה, צעקות שטוף זעה..ועוד.   
151 מיום 25/10/2011 שוב מצורף חוות דעת אודות המערער מנט"ל.
153 מיום 28/11/2010 שוב מצורף טופס אינטייק - הערכה פסיכיאטרית.
160 מתאריך 24/10/2010 אצל אנה רוזה - סיכום פניה, לא ברור באיזה מסגרת מדובר, תומך   בגרסתו העובדתית של המערער בנוגע למצב משפחתי, תעסוקתי, תאור אירוע, קשיים וסימפטומים.
161 סיכום ישיבה קלינית מיום 31/10/10 - אצל אנה + ד"ר שי גור - בהמשך למסמך הקודם, תומך בגרסתו של המערער ללא פרטים חדשים. 
162 מתאריך 26/12/2012 כתב עדות של ניסים זלוף ממשרד עוה"ד סיגל ועזר יער, תמיכה לבקשת המערער ואשר את גרסתו. (מוסיף כי היו 97 חללים ו300 פצועים, טופל אף הוא לאחר 30 שנה  במרכז חוסן בראשות פרופ' נאור וד"ר בן יהודה).  
167 מיום 10/3/2013 תביעתך להכרת זכות נכה מתאריך 29/02/2012 - בדיקה רפואית.
168 מיום 30/6/2013 חוות דעת פסיכיאטרית - ד"ר חיים שם דויד(תל השומר) - תומך בטענות המערער וגרסתו. תוספות: "לדבריו לא היו לו ביות להגיע למילואים. את החרדות שמר לעצמו. אבל תמיד יש לו עננה מאחור."..."מרגיש שנכשלתי בחיים"..."יש לו צלקת אבל לא רואים אותך"...רתיעה ממקומות מסוימים...כל הזמן זה קיים", "בתקופה שהיה לו בית קפה הימר. אינו מהמר כבר חמש שנים". "הנדון סיפק חוות דעת פסיכולוגית שבו מאבחנו מר בן יהודה כסובל מ PTSD. יחד עם זאת מר יהודה מייחס דפוסי מחלה ונהלך מחלה לתיאורים שמר אוחיון ואלו אינם בעלי עדות לקיומם במסמכים כל שהם"..."אין במסמכים הרפואיים דבר עם הפרעה בתר חבלתית. התסמינים שהוא מתאר מתאימים להפרעת פאניקה..המצוקה כלכלית...אין תאור של חוויה מחדש, אין הימנעות הקשורה לכך ואין את התסמינים הכלכליים החיונים לאבחנה של הפרעה בתר חבלתית במופע דחוי/מושהה"...בשל העובדה שאבחנה של PTSD תלויה בתיאור סובייקטיבי של תסמינים שאינם ספציפיים להפרעהזו בלבד, מחקרים מראים האבחון תלוי מאוד בטכניקה שבה מאובחן נודט"...אנשים יכולים לפברק הפרעה על ידי ניחוש התסמינים..בניגוד לאנשים הסובלים מPTSD אוטנטי שאצלהם סף הגירוי נמוך. גם במהלך בדיקתו כשהו מתאר את האירוע המכונן הוא בחור לחייך. הדבר אינו אופייני...אני מסכים עם מר בן יהודה שיש למר חיון צורך להשתייך לקבוצה של לוחמים שנפגעו בפעילות הדבר מחזיק את ערכו העצמי. הנדון סובל מהפרעת פאניקה והפרעה אפקטיבית דיכאונית שאינן קשורות לשירותו הצבאי.
179-188 מתאריך 16/11/2010 - חוות דעת של יורם בן יהודה - איכות הצילום מצוינת.  "נמצא כי ז'קי סובל מהפרעת דחק בתר חבלתית. הממצאים שעולים משאלון c.a.p.s  מלמדים על רמת הפרעה פוסט טראומטית מתונה-חמורה. דפוס ההפרעה הפוסט טראומטית מלמד על החודרנות כקבוצות הסימפטומים הדומיננטית, ולאחריה רכיבי הימנעות. דפוס זה אינו הנורמטיבי להפרעה פוסט טראומטית במהלכה הכרוני,כפי שניתן היה לצפות על רקע השנים הרבות שחלפו...ז'קי חש כי בפלשבקים מתערבבים  תמונות מקרב החרמון ומתל ענטר. על בסיס כל הנתונים ניתן לקבע כי ז'קי סובל מהפרעת דחק פוסט טראומטית- כרונית, כתוצאה ממלחמה ומוראותיה.
194 תביעתך להכרת זכות נכה - החלטה.
195 נימוקי ערעור - המערער יטען כי בעוד אשר המשיב מבקש לטעון כי מצוקתו הכלכלית של המערער היא זו אשר גרמה לפגיעתו, הרי דוקא הפגיעה הפוסט טראומטית ממנה הוא סובל היא אשר הובילה לקשייו בתחום התעסוקתי...שומה היה על המשיב להעדיף מסמכים אלה על פני חווד הדעת שנערכה על ידי המומחה מטעמו...ד"ר שם דוד, אשר מומחיותו אינה בטיפול בנפגעי טראומה כלל....ערעורו של המערער נתמך גם בחו"ד של ד"ר כהן רפופורט(מסומן נספח ז).
204-201 לא ברור מאיזה תאריך - ד"ר גדי כהן - רפופורט - חוו"ד. מתאר בפירוט את תופעות החודרנות, ההימנעות ועוררות היתר בחייו של המערער. מסביר כי תופעת הבושה מוקלת אך בקרב "החברה מהמילואים" ועל כן ממשיך לשרת. מפרט אודות ההרס העצמי התעסוקתי, החברתי, הזוגי וההורי. מצוין כי המערער הגי לבדיקה בליווי אחיו. בשיחה נמנע מלהציג קשיים עד שנשאל עליהם במפורש. המומחה מציין את האתגר באבחנה בזמן מאוחר כל כך וללא מסמכים להסתמך עליהם. לסיכום: חולק על כך שאין אפשרות לאבחן הפרעה בתר חבלתית, איננו מקבל את הטענה כי המערער סובל מפאניקה שכן תסמיני החרדה מצביעים על פוסט טראומה. מפרט כי תופעת החיוכים בשחזור שסקר שם דוד שכיחה ונועדה לשמור על כבודו, דבר הנתמך בהתנהגות רגשית. שולל מקרה של הפרעה בתר חבלתית מושהית ומסביר זאת במודעות וטיפול שעבר. המומחה שולל את הגורם הכלכלי וקובע כי "ההפרעה פוסט טראומטית, על מגוון תסמיניה כפי שתוארו למעלה, הביאה להערכתי לקשייו של מר חיון להתמיד ולהגיע להישגים בתחום התעסוקתי."
220 תדפיס אישי מילואים.
224 תאריך ה10/8/14 - אישור על תשלום גימלת דמי פגיעה - "הננו מאשרים כי שולמו למר יצחק חיון דמי פגיעה, בהתאם לתקופת אי כושר לעבודה שאושרו בגין פגיעה בעבודה. הגימלה חושבה לפי בסיס למעסיק בסך 60. דמי פגיעה חושבו לפי 75% מההכנסה הנ"ל עד למכסימום. **מצורפים מספר"תקופות דיווח והכנסות של חיון יצחק" נכון לתאריך 3/8/14.
244 תעודת בירור פרטים על נוסע - תאריך היציאה: 30.10.2008-02.11.2008,
 27.11.2006-30.11.2006. 
245 צילום של תיק צבאי ישן, תומך בעובדות שציין אודות מועדים. אין משמעות רבה למשפט ועונש על תנאי בגיליון התנהגות. בעמ' 269 מתאריך 15.3.85 מתועדת החלטה להוציאו משירות מילואים פעיל למשך שנה בשל קושי של אשתו להתמודד עם 3 ילדים שנולדו בטיפולי הפריה לאחר חמש שנים.
**** תיק פמתא***

מתאריך ה15/7/2014 - חוות דעת פסיכיאטרית מגיבה: מעיון במסמכים רפואיים עולה שהתסמינים הראשוניים אי פעם היו כחצי שנה טרם לציון 30 שנה למלחמה. דיווח שני ב2008 על מתח בשנתיים אחרונות מתרחש כשנה לאחר שחזר לביתו, לאחר מות אימו - סימנים של התקף חרדה. בהמשך מציין סימנים מובהקים של הפרעת פאניקה כגון ירידה מרכב, פיחת חלון, ישיבה בפינה וכו' ובוודאי שאינם קשורים בשום אופן לשום חוויה שלו ומלחמת יום כיפור. בנוסף מצוינת העובדה כי המשיך בשירות מילואים וגם אם חש בהקלה במהלכם כיצד לא הייתה נפילה לאחר מכן ולא נזקק לטיפול. אין עדות לקיומה של הפרעה נפשית כלשהי או תסמינים עקיפים ולא מציין שהייתה החמרה. "אני לא כול שלא להתייחס לאספקט הקליני שבבדיקתו...לא נגלו כל סימני מצוקה...איני מסכים עם קביעתו של עמיתי שהוא מכיר מצבים כאלה של PTSD. לא יתכן שיהיה כל כך לא חרדתיים". בנוסף קובע שמהלך הפגיעה התעסוקתית אינו אופייני לאנשים עם PTSD, אלה אינם מצליחים להחזיק עבודה בגלל עייפות ועוד. מאמין שאירועי חיים כגון הבעיות הכלכליות, הפרידה, מות אימו, הצורך לשוב לביתו הם הגורמים למצוקה הרגשית שבאה לידי ביטוי בדיכאון והפרעת פאניקה ולא ההיפך. בניגוד לנטען גם המחקרים על הקשר בין אירועים טראומטיים והימור בעיתי מאוד, אלה מראים כי הימורים מגבירים את הסיכוי לPTSD ולהפרעה חרדתית. סבור שמדובר בהפרעה דיכאונית עם התייחסות דיכאונית לאירועי העבר לצורך הסבר על מצבו באותה עת. "יחד עם זאת, לצערי שוגים בנט"ל כאשר מאבחנים אותו בעת ובעונה אחת כסובל מהפרעה דיכאונית ומהפרעה בתר חבלתית". בחוו"ד מצטט מכלל האיבחון על פי ה 10 ICD  המחייבים עדות לקיומה של הפרעה בתר חבלתית ב6 החודשים הראשונים לאחר הטראומה הנטענת - במקרה שלנו לא רק שאין אלא יש הוכחות לאדם נורמטיבי, כלומר שולל גם הפרעה מושהית או דחויה. מסכם היא האבחנה נעשתה בעת שסבל מהפרעה דיכאונית לאחר אירועי חיים משמעותיים. מציין כי הפרעה בתר חבלתית ניתנת לפברוק - הנדון סובל מהפרעת פאניקה והפרעה אפקטיבית דיכאונית שאינן קשורות לשירותו הצבאי.         
 שאלות למערער
לימודים בבית ספר

למה עברת מביה"ס הצרפתי- זה היה עיוני? זה היה בי"ס יהודי? למדת שם תורה? הייתם דתיים ?  

למה עברת לאורט בתוניס? למה עברת לביס מקצעי? אורט גם היה בית ספר יהודי? אבל שם זה לא דתי ולא לומדים תורה? 

פרעות 
בן כמה היית בפרעות איך השפיע עליך ? 
התחילו לפגוע ברכוש של היהודים - שרפו בתי כנסת 
גם לידכם?

פגעו גם ביהודים לא רק ברכוש אלא גם בגוף נכון? ככה גם אומר ד"ר יורם בן יהודה ע' 3 לחוות דעתו? למה לא כתבת את זה בתצהיר? למה כתבת נגד הרכוש ולא נגד הגוף? 

היה שם גם דברים שהשלטון נהג באנטישמיות - ביטל את בית הדין הרבי הרס את הרובע היהודי הפקיע את בית הקברות היהודי נכון? 

"בוטלה פעילותו של בית הדין הרבני, הרובע היהודי המסורתי של תוניס נהרס בידי השלטונות ובית העלמין היהודי הופקע "לטובת הכלל".
ובכם פגעו?

החלטתם לברוח משם נכון? היה מפחיד?

למעשה זו הייתה הגירה המונית של יהודים בגלל הפרעות נכון? לא רק אתם ? 80,000 איש נכון? 
שרפו ספרי תורה?

אמרת שהגנו עליכם ? איך הגנו? אז היו הרבה שוטרים והרבה חיילים? אווירה של נשק מסביב?

היה גם עוצר לילי והיה מפחיד נכון? 

היית ילד מפונק? היית משתולל אם לא קיבלת מה שרצית? 

אומרים פה שהיית ילד מפונק בטופס אינטייק עמוד 3

זה נכון שלא כל המשפחה עלתה? אתה עלית לבד עם ההורים  ואחותך ואחיך לא עלו? מסמך 145 פסקה אחרונה כתוב שאחותך היגרה מטוניס לצרפת? 
למה לד"ר רפפורט אמרת שכל המשפחה היגרה? 

אני מבינה שלא הרגשת שאתה נקלטת לגמרי עם הצברים? עובדה שכתבת שבגלל הקושי בשפה לא התחברתם עם הצברים? כמה צרפתים היו שם? 

היית שלוש שנים בארץ ועדיין לא קלטת את העברית אפילו שהיית באולפן? 
הוצאת תעודת בגרות? 
היתה לך בעית קשב וריכוז? 

היתה לך גם בעיה של משמעת? היית עושה צרות למורים? היית פרחח? מה עשית? אתה בעצמך אמרת לדר יורם ב יהודה שהיית פרחח ושיתכן וסבלת מקשיי קשב וריכוז - לכן הלכת לביס מקצועי

איימו עליך שיסלקו אותך מבית הספר - ככה כתוב בחוות דעת דר יורם בן יהודה 

מה ראה

אני מסתכלת על התצהיר שלך - אתה לא ראית את המגד נהרג נכון? 

המגד ירד לבדוק ופתאום אמרו שהוא איננו?

אמרת שהוא ירד לראות מה העיכוב

לדר שם דויד אמרת שממש ראית שירו בו בצוואר
שרות 
זה נכון שרצו להדיח אותך מקורס מכים? למה ? אמרת לדר שם דויד שרצו להדיח אותך - ע' 2 לחווד. למה לא כתבת את זה בתצהיר שלך ? הסתרת את זה? עוה"ד שלך אמרה לך לא לרשום את זה? רוצים להדיח מישהו בגלל בעיות עברית? 
נכון שלא הסתדרת עם המפ ? ככה כתוב בעמ' 5 לאינטיק
הימנעות 

היית אחר כך בעוד קרבותן? כתבת שזה מלווה אותך גם במלחמה גם בהתשה?  לא הפסקת לשרת מיד ? הלכת לאותו מקום ותפסת את המקום? 
היית באזכרות

כתבת שזה ליווה אותך בצבא? אז אני מבינה שהמשכת אחכ לשרת ? התקדמת לרס"פ? וגם למילואים הלכת נכון? אמרת לדר שם דויד שאחכ היית 29 שנים במילואים - ע' 2 לחווד? 
אני מבינה שהיית משתטח על הרצפה באמצע הרחוב? ואני מבינה שלא התלוננת על זה? 

מתי התחילו לך הסיוטים? המשכת לסבול מסיוטים בצבא?  

כל הזמן הזה לא ביקשת לצאת מהצבא? גם לא ביקשת  במשך 30 שנה פטור ממילואים ? 
גם שירתת במילואים כולל אירועים עם מחבלים נכון? 

לא התלוננת ולא ביקשת טיפול נכון? 
לפני שנת 2003 היית באזכרות נכון? 
אחרי שראית מה היה בכנס של 2003  בכל זאת באת גם ב 2006  וגם בעוד שנים =- אז אם זה גרם לך לכל כך הרבה מתח למה לא נמנעת מללכת לשם? 
נכון שלמדת להיות מפעיל קורס RPG בשנת 1982 ? 
למד מאנשים אחרים

כל השנים אתה לא הולך לטיפולים ולא מתלונן על שום בעיות ואז בטקסים אתה שומע שאנשים מספרים לך ממה הם סובלים נכון ? והם אומרים לך שהכירו בהם כסובלים מתסמונת פוסט טראומטית והם מקבלים כסף? 

ואז פתאום רק בשנת 2010 אחרי שאתה אומר ששמעת מה הם סובלים פתאום רק אז אתה מתחיל להתלונן בפני רופאים על כך? 

אני מבינה שלרופאה לא סיפרת שיש לך סיוטים מזה שלושים וחמש שנים נכון? 

לימודים 
הלכת ללמוד 4 שנים הנדסאי נכון? למדת בערב? ועבדת בבוקר? איפה עבדת גם בנעליים? עבדת גם קצת אצל המשפחה? הרי כתבת שאבא שלך היה מעצב נעליים עצמאי? 
עברת את הבחינות ? 

התחתנת אחרי המלחמה? 

 מטבע הדברים כמו כל אחד אחר אחרי הלימודים התחלת לעבוד נכון? 
היתה לך חנות נעליים? העסקת שם עובד כלשהו? למה לא? 

הימורים 

אני מבינה שנהיו לך בעיות כלכליות והסתבכת בחובות כי הימרת נכון? אתה בעצמך אמרת את זה לדר שם דויד עמ' 3 בסוף 

היום אתה עוד מהמר? 

עד היום יש לך חובות לנושים לפי מסמך 239? מי אלה הנושים האלה? פסקה רביעית
החובות פגעו בהרגשה של כבוד עצמי שלך? 

מתי הילדים שלך התחתנו? 

אני מבינה שזה גם גרם לך למתח שאתה לא יכול לעזור להם כלכלית לפי מסמך 239?
תעסוקה 
אני מבינה שגם היית שיפוצניק? וזה מתי ? אחרי שנולדו הילדים? כמה זמן? חצי שנה נכון? ככה כתבת בסעיף 42 

עם השכן שלך ? איך קוראים לן ? 
כלומר היית משתמש בפטיש במקדחה במברגה במכשירים חשמליים שעושים הרבה רעש נכון? 
היית שובר תעלות?

מעביר תעלות 

בשביל זה צריך לקדוח ? 

חפרת עם מכשיר חשמלי? 

מישהו אחר חפר עם מכשיר חשמלי כדי לעשות תעלות כדי לשים שם כבלים של חשמל?

שברתם קירות? 

השתמשתם במקדחות ? 

שברת אריחים עם פטיש ?
השקעת כסף בחומרים והפסדת אותם?

אני מבינה שעבדת בתור הנדסאי בחברה ממשלתית 10.5 שנים? ככה אמרת לד"ר שם דויד בחווד 1? שמה עזבת בגלל צמצומים נכון? פיטרו שם 270 עובדים נכון? 
מה כוללת העבודה הזו?  שרטוט מכונות התפלת מים? 
למה לא כתבת את זה שעבדת במפעל הזה ושהיו צמצומים שם? 

אחכ פתחת חנות נעליים ולא הצלחת בה בגלל האנפלציה הדוהרת של שנות השמנים נכון? ע' 6 לחווד דר יורם בן יהודה

אחרי שנתיים הפכת לסוכן נעלים

אני מבינה שבתור סוכן נעליים היה לך קשרים עם אנשים? זה משהו יומיומי שקובעים פגישות? 

אני מבינה שהחזקת מעמד 10 שנים בתור סוכן נעליים ?

אני מבינה ששם מישהו רימה אותך אחד מהסוכנים נכון? ככה כתוב בע' 6 לחווד יורם בן יהודה? ואז צברת חובות נכון? למה לא כתבת את זה בתצהיר? למה בס' 44 לתצהיר כתבת שזה דורש קשרים עם אנשים ולתפקד כאילו שזו הסיבה להפסקת עבודתך ולכשלון בזה? 

עכשיו אני מבינה שאם מישהו מרמה אותך זה נותן הרגשה של כשלון נכון? 

אגב זה היה עסקים גם עם בני מיעוטים ערבים נכון? 

אחכ עבדת בתור מנהל של חנות מצעי מיטה? ושם תפקדת  יפה נכון? הוא לא פיטר אותך ?

ואז ניהלת בית קפה 5 שנים משנת 1998 עד 2003 ?
למה בתצהיר כתבת קיוסק ולד"ר רפפורט אמרת בית קפה? מה נכון? 

נכון שבהתחלה כשניהלת את בית הקפה הכל היה בסדר, עבדת והצלחת? למה הפסקת עם בית הקפה? למה אתה כותב בסעיף 48 שבהתחלה הכל שם היה בסדר  ושאז הגיע הכנס כאילו אתה מקשר את זה לכנס? 

לדר יורם בן יהודה אמרת שזה בגלל העובדה שפרצה אינתיפאדה וערבים הפסיקו לבוא והתחלת להפסיד? עמ' 6 פסקה שניה

כלומר קודם הרווחת ורק בגלל האנתפאדה הפסיקו לבוא לקוחות ואז הפסדת וזה בכלל לא קשור לכנס? ואז משנת 2003 התחלת לקחת הלווואות מהשוק האפור? 

הצלחת להחזיר?

בגלל זה משכנת את הבית? 

השוק האפור זה אומר שהתחילו לאיים עליך שאם לא תחזיר יקרה משהו? איימו על המשפחה שלך? הרגשת רגשי אשם על זה? 
ע' 6 לחוות דעת ד"ר בן יהודה- הכנסת לקיוסק הימורים? איזה הימורים? 

ואז כתוב שהמהמרים יצרו סביבו טבעת חנק? למה? כי גם אתה הימרת נכון? הם איימו עליך? 

למה לא אמרת את זה לד"ר יורם בן יהודה שנותן לך חוות דעת? למה לא אמרת בתצהיר שנכנסת להימורים?  
אחכ עבדת כסוכן ביטוח - כלומר למכור ביטוחים לאנשים לשכנע אותם להסביר להם מה  זה ביטוח? למה עזבת שם? מה היה הסיפור עם המפקח על הביטוח? הוא אמר שהתנהגתם לא בסדר? הוא אמר שהתנהגתם בניגוד ענינים? כתוב בע' 6 בסוף שסגרו את חברת הבת משיקולים של ניגוד אינטרסים ?
עכשיו אני מבינה שעבדת שם בצורה טובה ? היו מרוצים ממך? אומר פה ד"ר יורם בן יהודה בע' 6 ששלוש שנים הדברים התנהלו יפה? ושאפילו המנהלים אחרי שהחברה נסגרה המנהלים הזמינו אותך ? 
אז הצלחת למכור טוב ביטוחים ?

היתה לך סבלנות להסביר להם לדבר איתם? 

ב 2009 התחלת לעבוד אצל אותם מנהלים כפרילנסר ואז לפי ע' 6 הפסקת כי הפרו הבטחה שלהם כלפיך? איזו הבטחה? 

לד"ר שם דויד אמרת שעזבת כי התנאים שם היו יותר קשים ? ע' 2 לחווד ? 

למה כתבת בס' 51 שנתקלת בבעיות של ריכוז שם? למה לא כתבת את מה שאמרת לדר יורם בן יהודה שהם הפרו הבטחה? 
בעצם כל העבודות שלך הן עבודות עם אנשים - עבודות של מכירות נכון? 

אני מבינה גם שאתה אדם חברותי? כלומר אתה חיכן ? אתה קשוב לאנשים? אתה מתחבר מהר עם אנשים? לא נרתע מאנשים ? לא צועק עליהם? כתוב בע' 5 לטופס אינטייק שהוא חברותי  (אבל מצד שני כתוב גם שהוא מצד שני יכול להתעלם באופן מופגן ממכרים ואין לו חברים אמיתיים) 
כל הזמן הזה יש לך סיוטים? 

כדורי דכאון 
אחותך בכלל היתה בחול? אז איך העבירה לך? עם בני  משפחה? אז זה היה פעם בכמה חודשים? אז היא היתה צריכה לתת ממש הרבה כדורים? 

וככה בלי מרשם נתנה לך? איך בדיוק? 

שימוש אסור בסם ? אז התמכרת לתרופות האלה? 

בכל מקרה ממתי התחלת להשתמש בכדורים האלה? אמצע שנות התשעים (ס' 45) כלומר משך עשרים שנה לא טופלת לא אצל רופאים ולא בכדורים מזדמנים? 
אמרת שאחותך שלחה לך תרופה נגד דכאון?  למה לא הבאת אותה שתעיד על זה? זה התחיל רק באמצע שנות התשעים נכון? 
על מה התלוננת בפניה? אמרת לה שאתה סובל מדכאון? 

אז לא אמרת לה שאתה סובל מסיוטים? 

למה לא הבאת אף חבר להראות איך היית ואיך אתה עכשיו? 

בעצם התרופות נגד דכאון היו רק אחרי שלא הצלחת בעסק עם הנעליים ונאצלת לסגור אותו נכון? כי אמרנו שעבדת 10 שנים בתור מהנדס ועוד 10 שנים בחנות נעליים ?

אי הבאת עדים
כתבת שהמשפחה שלך ראתה איך אתה סובל למה לא הבאת אותה? 
כתבת שאשתך ראתה את הבעיות למה לא הבאת אותה? 

למה לא הבאת את אחותך?

בעיות כלכליות

אני מבינה שאחיך משכן את הבית שלך ? ככה אמרת לדר שם דויד עמ' 1 לחווד 

למה הוא משכן את הבית שלך ? 

כי גם לו היו בעיות כלכליות 

משפחה 
יש לך שלישיה? זה אחרי שהייתם בטיפולי פוריות שנים? 

זה גרם למתחים נכון? 

היה קשה לגדל שלישיה נכון? 
גרושין

אני מבינה שהתגרשת מאשתך? מתי זה היה ? אמרת לדר שם דויד שבדק אותך ב 2013 שזה היה לפני 5 שנים - ע' 4 לחווד בהתחלה? כלומר התגרשת ב 2008 ורק אחרי שהתגרשת בעצם אתה מתחיל לפנות לטיפול 

מי קיבל את הבית? 

מי קיבל את הרכוש? 

אני מבינה שנכנסת לחובות ? כמה חובות? 

אז כמובן שאשתך לא רצתה גם להיות מסובכת בחובות 

יכול להיות שבגלל זה התגרשתם כדי שהחובות לא יהיו על שמה? כדי שהבית יהיה על שמה? 

אני מבינה שהתגרשתם והפסקתם לגור ביחד ואז חזרתם לחיות ביחד נכון ? ככה כתבת בסעיף 52 לתצהיר? ואתם גם ישנים ביחד נכון? 

מתי התגרשתם? מתי חזרתם לחיות ביחד?

אבל לד"ר שם דוידאתה אומר  שהתגרשת מאשרתך וכל אותו הזמן הייתם ביחד כלומר גם כשהתגרשתם? 

בעצם התגרשת כי אשתך עובדת בבנק לאומי ואם הבנק היה יודע שיש לך בעיות כספיות היו מפטרים אותה - ככה אמרת לד,ר שם דויד בע' 1 לחווד מיעצת ?
למה לא הבאת את אשתך שתעיד על זה שבבית אתה לא שקט ומתעורר מהשינה ואפילו פוגע בה בלי לשים לב? 

תסביר לי רגע- אשתך מקבלת ממך מכות מתוך שינה ועדיין ישנה איתך? היא התגרשה ממך בגל הבעיות האלה אבל עדיין חיה איתך?

התחתנת איתה שוב נכון? ככה אמרת לדר שם דויד בעמ' 1 

אתה בגדת בה?

אמרת לד"ר שם דויד שאם אתה שוכב אם בחורה יפה ומזיז אותה היא נפגעת? ע' 3 לחווד פסקה לפני אחרונה

למה לד"ר יורם בן יהודה אמרת שעזבת את הבית ועברת לאמא שלך? ע' 6 לחוות דעת? לדר שם דויד אמרת שהמשכת לגור עם אשתך ואפילו התחתנתם שוב?

העדר עוררות 
אני מבינה שאתה אדיש? דברים שיעצבנו אחרים אותך לא מעצבנים ? כלומר בעצם אתה לא עצבני במיוחד ולא צועק? אמרת לדר שם דויד שדברים שיעצבנו אחרים אתה אדיש אליהם כמו למשל אם מישהו שורט לך את המכונית 

מה שאתה אומר שעד 2003 הכל היה תקין ? ככה אמרת לדר שם דויד עמ' 2 לחוו"ד? 

כשהלכת ב 2003 מה סיפרת לרופאים?

בעצם לא כתוב כאן PTSD  אלא רק חרדה.

אני מבינה שהציעו לך ללכת טיפול אבל לא רצית נכון?

אני מבינה שאת התביעה הגשת אחרי שהלכת לד"ר יורם בן יהודה שנתן לך חוות דעת ?

בעצם כשהלכת ליורם בן יהודה זה היה כדי להגיש את התביעה נכון? זה היה כשכבר החלטת להגיש את התביעה נכון? אני רואה כאן בעמ' 1 של חוד דר יורם בן יהודה שהתסמינים הובילו אותו לכדי כוונה להגיש תביעה להכרת זכות נכות בגין מצב נפשי? 

מות האב 
אני מבינה שאבא שלך נפטר ב 1995 מארוע מוחי? 

כשדר יורם בן יהודה בעמ' 2 אומר שאביך נפטר לפני כחמש עשרה שנה וכתבת את זה ב 2010- כלומר בערך בשנת 1995? 

שמת לב שבדיוק המערער אומר בתצהיר שלו שאז אחותו התחילה לתת לו כדורים נגד דכאון? 

אמא שלך נפטרה ב 2009 2010 (כתוב לפני שנה בע' 5 בטופס אינטייק) ואז זה גרם לך לדכאון? 
כשאתה הלכת לד"ר שי גור כבר חשבת על התביעה נכון? 

למה אמרת לנטל שסגרת את בית הקפה בגלל התנהלות כלכית כושלת 

למה לא אמרת לנטל את מה שאמרת לד"ר יורם בן יהודה שבשיווק פוליסות הדברים התנהלו יפה ורק המפקח על הביטוח הוא שסגר את החברה? למה אמרת  לנטל שההכנסות שלך שם היו זעומות? למה לא אמרת להם שהמנהלים של חברת הבת הציעו לך לעבוד איתם מרוב שהיו מרוצים ממך? ע' 2 לחווד דעת נטל, ע' 6 לחווד דר יורם בן יהודה

אתה השתתפת במפגשים ובסדנאות? כתוב כאן  בע' 2 למסמך של נטל כתוב שיצחק החל להשתתף במפגשים וסדנאות שנערו מטעם הצבא ללוחמים? 

הטקס של מלחמת יום כיפור בשנת 2003 מתי זה היה באוקטובר במלאת 30 שנה מאחר שמלחמת יום כיפור הייתה באוקטובר? 

בדקלה הרווחת יפה ב10 חודשים ב2007 הרווחת 96000 ש"ח כלומר 9600 שח לחודש

ב  2008 הרוחת 164000 שח בשנה כלומר 13666 שח בחודש- מסמך 247

אז למה אמרת לנטל שבחברות ביטוח הרוחת הכנסה זעומה על רקע קושי לגייס כוחות וליזום התקשרויות טלפוניות? מסמך14? 

בילדים אתה מטפל בצורה טובה נכון? 

אמרת פה במסמך 14 שאתה אב מסור מעורב ודואג (ש' אחרונה)

כתבת כאן בתצהיר ס' 56 שהיה לך נפילה בגלל הטקס לפני שנתיים היית בעוד טקס ואז זה גרם להחמרה ומכל זה היא רשמה רק שיש לך מתח מלפני שנתיים ? כלומר סיפרת לה שהנפילה היא בגלל הט\קס? לא אמרת לה שאתה סובל כבר מאז המלחמה ממתח נכון? 

בכל מקרה אמרת לה שזה בגלל הטקס וזה בעצם מהמלחמה ובכל זאת היא לא קבעה PTSD ? 

עכשיו פה אמרת במפורש שזה ללא הזעה? מסמך 115

גם לא כתוב כאן כלום על חלומות? 

תפקוד חברתי

אני מבינה שנסעת לחול נכון? לאן נסעת ב 2006 וב 2008? 

למה אמרת לדר רפפורט שאתה נמנע לנסוע לחול ? ע' 3 לחווד ש' רביעית? 

יכול להיות שאתה לא יכול לנסוע לחול כי הוציאו נגדך צו עיכוב יציאה מהארץ חלק מהזמן? 

יכול להיות שאתה לא יכולת לנסוע לחול כי המצב הכלכלי שלך עם כל החובות שצברת היה בכי רע? 

לפני שהלכת לרופאת משפחה ב 2003 הלכת לפסיכיאטר? לפסיכולוג? איך היא קבעה שיש לך חרדה זה על סמך מסמך כלשהו נכון? 

תוכל להגיד לנו לאיזה פסיכיאטר או פסיכולוג הלכת? 

שאלות לדויד זלוף 

אני מבינה שאתה לא ראית את ג'קי במשך שלושים שנה כי כתבת בסעיף 12 שאחרי שהשתחררת מצבא טסת לחול? גם לא היית באזכרות נכון? אם ב 2012 אתה אומר שחזרת לארץ  8 שנים לפני כן אז חזרת ב 2004? אז לא היית בטקס של 2003? 
ראיתי אותו כל כמה חודשים נכון? אז הוא לא סיפר לך על סיוטים ובעיות כאלה נכון? ולא ראית עליו כלום נכון ? 

באיזה הלוויות ראית אותו? של חיילים שנהרגו כתוצאה מהמלחמה? זה כולל יריות נכון? 

כתבת היינו מלאים כעס בסעיף 10- לא התכוונת אליו נכון? כי אמרת שלא דיברתם על זה בסעיף 9?

מתי השתחררת ?

מתי זה היה כשפגשת אותו בעיר ? 

הופתעת כשראית אותו במצב הזה? 

כתבת בסעיף 11 שהלכתם למפגשים טיפוליים וג'קי לא הסכים להשתתף בהם 

אבל אני רואה שבמסמך של נטל כתוב שיצחק החל להשתתף במפגשים וסדנאות שנערו מטעם הצבא ללוחמים? 

הטקס של מלחמת יום כיפור בשנת 2003 מתי זה היה באוקטובר במלאת 30 שנה מאחר שמלחמת יום כיפור הייתה באוקטובר? 

שאלות לד"ר יורם יהודה

יש לך תיעוד איזשהו מסמך שבו מישהו מהצבא כתב לך - אנא תעשה פרויקט עם גדוד 51? 

יכול להיות שפנו אליך כי היה יותר ענין בקרב הזה בגלל ההד הציבורי ביחס למלחמת יום כיפור? 

הפניה היתה מצדך או מצד הצבא?

מי בצבא פנה אליך ? אין לך שם? אז איך אפשר לבדוק את הטענה שלך עם אותו בן אדם? 

קיבלת רשימה של מי שהשתתף בפרויקט? מתי התחלת בפרויקט? ב 2003 (כתבת לפני 7 שנים בעמ' 2 ואת זה כתבת ב 2010 - כלומר ב 2003) 

ואז ארגנת את הכנס ? ובכנס הצעת טיפול לכל מי שרוצה? ובכנס הסברת לאנשים מה זה בכלל תסמונת פוסט טראומטית ומה היא כוללת? 
הוא השתתף במפגשים ובסדנאות? כתוב כאן  בע' 2 למסמך של נטל כתוב שיצחק החל להשתתף במפגשים וסדנאות שנערכו מטעם הצבא ללוחמים? אז למה כתבת שזקי לא השתתף אף לא בחלק מהפרויקט הנ"ל? 
הבדיקה 
הוא בא אליך לבדיקה לצורך חוות דעת או לצורך טפול? 

אבל אתה אומר שאתה עשית פרויקט של טיפול במי שהיה במלחמה אז במקרה הוא הגיע אליך או שהוא טופל אצלך? לא כל כך הבנתי את זה - באת ואמרת להם שאתה עושה פרויקט והסברת להם מה זה פוסט טראומה ושכדאי להם לבוא לטיפול ? ואז אחכ התחלת לתת להם חוות דעת? כלומר הזמנת אותם  לטיפול כדי לתת חוות דעת? 
אמרת שעשית לו הערכה פסיכומטרית ? מה זה? איפה היא? למה לא צירפת? 

איך הולכת הבדיקה שלך? 

אתה שואל אותו אם יש לו חלומות רעים בלילה? 

אתה נותן לו את הCAPS לפני הבדיקה? 
איזה מסמכים עמדו בפניך כשערכת את חוות הדעת ? רק מה שציינת נכון? 
בעצם לפניך לא עמדו שום מסמכים על PTSD 
לא היה אף גורם טיפולי לפני שהוא הגיע אליך לצורך חוות דעת משפטית שאבחן אותו כסובל מ PTSD  נכון? 

מוות של אבא יכול לגרום לדכאון? 

כשאתה אומר שאביו של המערער נפטר לפני כחמש עשרה שנה וכתבת את זה ב 2010- כלומר בערך בשנת 1995? 

שמת לב שבדיוק המערער אומר בתצהיר שלו שאז אחותו התחילה לתת לו כדורים נגד דכאון? 

בעצם אתה טיפלת במערער ואתה נותן עליו חוות דעת? 

אתה לא חושב שזה קצת בעיה?
אני מבינה שהוא אמר לך שילדותו הייתה טובה?

הוא סיפר לך למה עלה לארץ?

כשאתה אומר שהוא סבל מסמפטומים פוסט טראומיים לאורך כל השירות - אתה מתכוון לסדיר ?

ואת זה אתה תומך באיזה מסמך רפואי? בשום מסמך נכון? רק במה שאומר לך? 
אני מבינה שבעצם כל ההתנהלות הכספית שלו היא בגדר הרפתקה? ככה כתבת  בע' 6?

הוא עבד 10 שנים בהתפלה זה גם הרפתקה? 
בעמ' 7 לחוות דעתך כתבת שיש למערער המנעויות 

ההמנעויות זה אחד מהקריטריונים הנדרשים לPTSD? 

לאיזה המנעויות התכוונת?

הרי הוא המשיך לשרת במילואים כולל מול מחבלים?

כתבת שההמנעות האלה הן כל השנה והן לאורך כל השנים?

הוא גם המשיך לעבוד עם אוכלוסיה ערבית 
הוא גם בא לטקס אז לא היתה המנעות לבוא לטקס והוא גם נכח בטקס גילוי מצבה של קרובות החרמון באתר החטיבה בצומת גולני שזה בצפון נכון? אז הוא לא נמנע מלנסוע לצפון? 

איפה אתה רואה המנעות כשהוא מספר על הארוע בפרטים ושהוא נסחף בדבריו ודומה כי יכול לדבר שעות על מאורעות המלחמה וניכר הצורך לשתף ולדבר? 
עכשיו הסמפטומטולוגיה של הפוסט טראומה הייתה לאורך כל השנים ?

אתה מתכוון לסיוטים? 

אז איך אתה יכול לומר בעמוד 6 שהוא לא נטה ליחס את זה אלא לגלגוליו הפיננסים? הרי אם יש לו סיוטים ופלאשבקים הוא יכול לדעת ממה זה נכון? 
איפה אתה רואה כאן חודרנות כשהוא לא זוכר בכלל את התכנים של החלומות? 

תגיד לי וזה שהוא עובד ומתפקד 10 שנים בקיוסק זה לא אומר שמתפקד יפה?

וזה שפטרו אותו בלל צמצומים זה אומר שזה קשור לפוסט טראומה?

וזה שבאו פחות לקוחות זה גם קשור לפוסט טראומה?

זה לא אדם שמחזיק מעמד רק יום בעבודה זה אדם שעבד 10 שנים כההנדסאי מכונות עבד 10 שים בקיוסק עבד חמש שנים בחברות ביטוח 

שאלון CAPS זה לא שאלון מאבחן ? זה שאלון שכשמישהו מאובחן כסובל מ PTSD  אז לומדים ממנו על PTSD  בודק תסמינים נכון? זה שאלון ששואלים בו כמה לילות בשבוע אתה חולם על המקרה? כלומר כשכבר מניחים שיש סיוטים- זה לגבי יעילות של הטיפול וגם לצורכי מחקר נכון? זה לא לצורך הליכים משפטיים נכון? 

אתה בעצמך אומר שזה שאלון לכמת את החומרה לא שאלון לאבחן את המחלה? 
כלומר השאלון הזה בעם אפילו אומר לבן אדם מה להגיד - להגיד שיש לו סיוטים?
מה זה אומר שברכיב ההמנעותי יש רמה מתונה- חמורה ? זה מתונה או חמורה?

לגבי PTSD 
מהן השיטות לבחינה שזה לא האדרה? SIMS מבחן ששואלים 60 שאלות שהתשובות כן או לא ובודקים כמה מדווחים תסמינים לא סבירים ואם זה עובר קו מסוים המשמעות שהוא מתחזה 

לא עשו לו SIMS נכון?

שזה צריך להופיע תוך 6 חודשים ושאם זה מופיע אחרי 6 חודשים אז זה צריך להיות טיפוסי ושלא תהיה אבחנה אחרת?
נכון האשמה אמורה להיות אשמה על כך שהוא ניצל והאחרים לא ?

 וכאן אתה אומר שהוא סובל מאשמה על תפקוד ירוד? ע' 9 
גם בטופס הערכה כתוב שסובל מנחיתות קשה בגלל המצב הכלכלי. 

הוא באת נכנס לחובות אז הגיוני שיחוש אשמה גם בלי לסבול מתסמונת פוסט טראומטית נכון? 

איזה שלב הוא? שלב כרוני? 

אתה אומר שבשלב הכרוני החודרנות כבר לא דומיננטית ואילו ההמנעות ועוררות היתר כן? 

איפה אתה רואה עוררות יתר כשהבנאדם נהיה סוכן ביטוח וסכן טוב שהמנהלים רוצים אותו ומוכר לאנשים ביטוחים? 

איפה אתה רואה המנעות כשהולך לטקסים של היחידה? 

אתה אומר שהחודרנות כבר לא אמורה להיות דומיננטית - לפניך הוא התלונן על פלשבקים? 

 אחד מהדברים שצריך בשביל PTSD  זה פגיעה בתפקוד החברתי? גם שהופכים להיות חסרי סבלנות לאנשים
שמת לב שכל הזמן הוא עבד בעבודת קהל כל פעם במשך שנים והיו מרוצים ממנו והוא גם הצליח עד שקרה משהו שדווקא לאו דוקא היה תלוי בו? 

הוא עבד בקיוסק - זה עבודה עם אנשים שרוצים משהו שלפעמים לא מרוצים ממה שהוא נותן להם נכון? 

אחכ עבד כסוכן ביטוח - כלומר למכור ביטוחים לאנשים לשכנע אותם להסביר להם מה  זה ביטוח? גם שם הוא תפקד יפה אומר פה ד"ר יורם בן יהודה בע' 6 ששלוש שנים הדברים התנהלו יפה? ושאפילו המנהלים אחרי שהחברה נסגרה המנהלים הזמינו אותך ? 

אז הצליח למכור טוב ביטוחים ?

היתה לו סבלנות להסביר להם לדבר איתם? 

איך זה מתישב עם עצבנות    <>
אחד מהדברים שצריך בשביל PTSD  זה פגיעה בתפקוד החברתי? גם שהופכים להיות חסרי סבלנות לאנשים
שמת לב שכל הזמן הוא עבד בעבודת קהל כל פעם במשך שנים והיו מרוצים ממנו והוא גם הצליח עד שקרה משהו שדווקא לאו דוקא היה תלוי בו? 

הוא עבד בקיוסק - זה עבודה עם אנשים שרוצים משהו שלפעמים לא מרוצים ממה שהוא נותן להם נכון? 

הטקס של מלחמת יום כיפור בשנת 2003 מתי זה היה באוקטובר במלאת 30 שנה מאחר שמלחמת יום כיפור הייתה באוקטובר? 

אז אני רואה שהחרדות התחילו באפריל 2003 כלומר בכלל לפני הטקס? מסמך 50

גם העיפות וכאבי הראש והחולשה התחילו לפני 

רופאת משפחה בכלל יכולה לקבוע חרדה? 

שמת לב שבמסמך 160 כתוב שפוגש חבריםבטקסי זכרון?

שמת לב שבמסמך 160 כתוב שפנה לפסיכולוג כדי להתחיל תהליך מול משרד הבטחון- כלומר קודם הלך בשביל חוות דעת ורק אחכ לנטל ?

יש לו היפרכולסטרולמיה למשל מסמך54 יכול להיות שזה מדאיג אותו וגורם לו למתח? 
זה שבבדיקה אצל דר רפפורט מנסה להציג את עצמו במיטבו זה לא אומר שהוא אמין? 

שאלות לדר שם דויד
מסכים איתי שהוא התגייס עם פרופיל 97? 

מסכים איתי שארוע כמו שמתאר המערער בתצהירו של קרב על החרמון מלחמת יום כיפור ושמפגיזים ב RPG את הטנק שלו - זה ארוע קשה טראומטי שיכול לגרום לPTSD? 

למה כתבת בחוות דעת בע' 1 שעמד בפניך תצהיר חיון יצחק לאחר משבר כלכלי של סוכן נעליים - למה מצאת צורך לרשום דוקא את זה כשצטטת איזה מסמכים היו בפניך - זה המשבר רק כלכלי 
אתה מכיר את המושג של PTSD מושהה ? זה קורה נכון? 
למה הדגשת את המילה צוחק- זה אומר שאין לו תסמונת פוסט טראומית כשהוא צוחק?

זה שהוא צוחק כשאומר שהפכו למשחק של מבוגרים שלפני כן היו במשחק של ילדים - זה לא מבטא את הכאב שלו - את הציניות? ע' 5 כתב שכשהוא מתאר את האירוע מכונן הוא בוחר לחייך ואף לצחוק - אתה מכיר את זה שלפעמים אנשים צוחקים / מחייכים ממבוכה או כדי שלא יבכו ?
אתה מכיר את זה שחולים מנסים להראות כאילו משהו לא משפיע עליהם או שהם לא חולים? מסתירים את הדברים? לא
בכל מקרה זו תגובה לא תואמת - זה לא אומר שיש לו בעיה הרי היית מצפה שהוא יהיה חרד או שיבכה או שתהיה לו ארשת רצינית על הפנים אפילו אם אין לו תסמונת ופה הוא צוחק - זה יכול להראות שמשהו אצלו לא בסדר לא? וזה מראה גם שהוא לא מתחזה כי אם היה רוצה להתחזות היה עושה הצגה של מתח בפניך לא? 

בע' 5 אתה אומר שהתסמינים הופיעו רק בשנת 2010 לאחר שפנה לשם חוות דעת פסיכולוגית - ידעת שהוא פנה לטיפול ולא לחוות דעת? מכל מקום התביעה עצמה  הוגשה הרבה אחרי ב 2012? 

בנוסף, אתה מודה כאן שהופיעו תסמינים זה לא קצת סותר את זה שכתבת בעמ' 5 שאין עדות לתסמינים המכוונים להפרעה בתר חבלתית? 

מה זה תסמינים עקיפים של ההפרעה (הפרעות שינה) ומה זה תסמינים שהם ליבה (חודרנות)? 

הבדיקה שלך היתה ב 3.5.13 והוצאת את חוהד ב 30.6.13 - למה כל כך הרבה זמן? 

דיברת עם פרופ' שקד על התיק הזה? 

נכון שאתה מקליד תוך כדי הבדיקה? אז למה לוקח כל כך הרבה זמן עד שאתה מוציא את חוות הדעת 

למה התכונת כשכתבת בעמ' 4 לחווד שאין במסמכים הרפואיים דבר על הפרעה בתר חבלתית אין תאור התסמינים ?
מסכים איתי שיש לו פלאשבקים? כך טען בעמ 4 לחווד דר יורם בן יהודה? 

מסכים איתי שמתאר בפרוט את הארוע ויש כאן הרגשה שהוא ממש חי את זה וממש זוכר פרטי פרטים? 

זה שהוא אומר לך ובתצהיר ולמומחה דר יורם יהודה בעמ' 5 לחוות דעתו שתפקד כמו רובוט בהתחלה - זה לא תסמין של PTSD  שקיים מיד עם קרות הארוע? זה תגובת דחק שחלפה לדעתך או שהוא משקר כשהוא אומר שתפקד כמו רובוט? 

יחסת הכל לבעיות כלכליות ולהימורים ? תסכים איתי שבעיות כלכליות יכולות לנבוע מזה שבגלל PTSD הוא לא מסוגל להתמיד בעבודה בגלל קשיי שינה והתעוררויות בלילה וקושי לקום וקושי עם אנשים 

תסכים איתי שגם הימורים יכולים לנבוע מזה? 

אומר כאן דר יורם בן יהודה בעמ' 6 שאנשים שעברו טראומה קשה שחזו בחברים שנהרגו לידם והבינו שאך מקרה הוא כי החבר מת ולא הם עלולים לפתח דינמיקה של חיים כהימור ובדיקת גבולות ולפעמים זה מתבטא בהימורים ממשיים- זה לא נכון? להמר זה עניין חברתי 
אם זה בגלל בעיות כלכליות למה לא הגיש את תביעתו קודם לכן? 

מה זה הפרעת פניקה? אם היא קיימת אי אפשר לקבוע PTSD
זה כמו הפרעת חרדה? 

זה לא יכול לנבוע מ PTSD? 

הרי קודם לא הייתה לו הפרעת פניקה הוא גויס לקרבי וכו' ? יכול להופיע בכל גיל שהוא בלי גורם
אגב זה לא יכול להיות שיש לו כמה מצוקות גם כלכלית וגם התמונות החוזרות מהארוע ? 

התחושה של פספוס בחייו זה לא יכול להיות קשור לזה?

כשהוא מתאר בעמ' 3 לחווד שהוא חושב או חולם - מה זה חושב או חולם - על מה הוא חושב ? למה כתבת שהוא חושב למה התכוונת? אולי נמחקה לך מילה? בסוגריים כתבת שאין תאור של חלומות עם אירועים טראומטיים אז על מה אמר לך שחולם ואולי התכוונת שיש תיאור של מחשבות טראומטיות ? 

במקום אחד בחוות דעת כתבת שאשתו עדיין חיה עימו ובמקום אחר כתבת שאשתו נפרדה ממנו

כתבת שאשתו נפרדה ממנו בשל התנהגותו בעמ' 4 לחווד ובין היתר התנהגותו האמפולסיבית ונטיתו להימורים - לאיזה התנהגות אמפולסיבית התכוונת מעבר להימורים? והתנהגות אימפולסיבית זה לא יכול לנבוע מהתסמונת? אולי התכוונת לזה שכל פעם מתחיל לעבוד בעסק חדש? אבל אולי זה העוררות יתר או חוסר הריכוז או חוסר יכולת לתפקד בעבודה או חוסר יכולת לעבוד עם אנשים או להתמיד שבגלל התסמונת? 

איך הגעת למסקנה שהמצוקה היא לא הפרעה בתר חבלתית אלא המצוקה הכלכלית שנקלע אליה והידיעה שמצבו לא ייטב? מאיפה אתה יודע שלא ייטב? 

למה כתבת בעמ' 4 שאין תיאור של חוויה מחדש הרי הוא מתלונן בתצהירו על סיוטים 

למה כתבת שאין המנעות הרי הוא מתלונן בפניך על כך שיש לו רתיעה ממקומות מסוימים ושבזמן נסיעה לנתניה עצר וגם בתצהיר שלו כתב שנמנע מלהגיע לרמה - מצד שני אמר שהלך לטקס- אבל בתצהיר של זלוף כותב שאמר לו לבוא כמה פעמים לאזכרות והתחמק אבל שרת במילואים הרבה שנים - בטח תגיד שכתוב כאן במילואים שזה רק יום אחד אבל הוא עצמו אמר לו שהוא שירת במילואים  

בעמ' 4 כתבת שהוא סובל מהפרעת פניקה ובהמשך כתבת שהוא סובל מהפרעת פניקה אצל אדם שסובל מהפרעה אפקטיבית על רקע מצוקות חייים שונות ומחזוריות הופעת התסמינים והממצוקות הללו- כלומר אתה חושב שיש לו גם דכאון? 

איזה מצוקות? רק הכלכליות? אולי גם הגרושים ? אבל אולי הגרושים והמצוקה הכלכלית נובעים מהתסמונת? 

אדישות לא יכולה להיות מתוך PTSD - זה לא יכול להיות שהוא אדיש כשמישהו שורט לו את האוטו כי כבר לא אכפת לו מכלום? 

צריך המנעות? 

צריך עוררות יתר?

הרי לפי ICD לא צריך את זה נכון? 

כתבת בעמ' 5 שהכללים מקשים ואומרים שאין מדובר בהפרעה שקיימת בזמן הפרעת חרדה אחרת או דכאון? 

מה זה הפרעת חרדה אחרת הרי PTSD נכלל בקבוצת הפרעות החרדה? 

לא יכול להיות שקבעו לו חרדה ושזה חלק מה PTSD
אנשים עם PTSD לא מפתחים הפרעת חרדה מכל מיני דברים אחרים? 

אגב ממה יש לו חרדה? 

הצורך שלו להשתיך לקבוצת לוחמים שנפגעו בקבוצה מבצעית - אז איך לא פנה לטיפול קודם 

אומר כאן זלוף שהוא התביש לפנות לטיפול- אתה מכיר את התופעה הזו שמתבישים לפנות לטיפול? 
אחד מהתסמינים זה הרגשת בושה ?< אז הנה הוא מרגיש בושה לפי ע' 5 לחווד לא? 

אתה לא חושב שהוא התחיל לסבול מבעיות או מרה אקטיביציה כמו שכותב דר יורם בן יהודה - וזאת מאז הטקס משנת 2003 עובדה שבאופן מפתיע מתחיל לו אבחנות של מצב חרדה בדיוק בשנה שבה היה הטקס? אולי אפשר להגיד שהוא אובחן כך כבר באפריל 2013 וזה בטח לפני הטקס שהוא היה בוודאי באוקטובר ? 

כתוב בטופס הערכה שהוא סובל מאדישות חוסר חשק חוסר אנרגיה מתח חוסר סבלנות שינה קצרה חזרה של תמונות מהקרב סיוטים תגובות קופצניות רתיעה ממגע תסכול- זה מתאים ל PTSD
אתה לא חושב שאם הצבא היה מטפל בו קודם ונותן לכל החיילים שהשתתפו בקרב הזה טיפול עוד קודם לכן אולי המצב היה יותר טוב? אולי הסמפטומים היו חולפים?  להתנגד - הרחבת חזית
אתה לא מאמין לו? אתה חושב שהוא מתחזה?

כשהוא סובל מסחרחורות ומעליה בלחץ דם ממה זה מסמך 24? זה ב 2002
שמת לב שהרופאה מאבחנת אותו כסןבל מ PTSD מסמך 136? היא מעתיקה מדר שי גור

אז גם היא וגם נטל וגם העובדת הסוציאלית וגם ד"ר שי גור זה לא מספיק? כולם טועים 
בחות דעת מגיבה מסמך 218 כתבת שהיו לו כל מיני אירועים שיש בהם פוטנציאל להתפתחות הפרעה נפשית - אתה באמת חושב שיש קשר בין הפרעות שעשו ביהודי תוניס בשנת 1967 הרי לא ראית שום סימן שום מסמך רפואי מאז ולהפך אחכ הוא התגייס לצבא אז אין המנעות 

(לא אמר שזה סיכוי להתפתחות PTSD דוקא)

אבל עבר הרבה זמן?

אם פרעות יכולות לגרום להפרעה נפשית שאולי לא התבטאה במסמכים רפואים אז למה שלא מלחמת יום כיפור

יכול להיות שיש כאן מקרה של גולגולת דקה בזה שבא כעולה חדש ופחות זכה למערכת תמיכתי ובזה שחווה את הפרעות בתוניס

נפילות כלכליות יכולות לגרום להפרעה נפשית ? ככה כתבת במסמך 218  אז אם הנפילה הכלכלית נגרמה בגין הארוע אז מה ? אם זה גרם לו לנהל ענייניו בצורה כושלת אימפולסיבית לא מרוכזת ? 

הפרידה מאשתו כתבת שיכולה לגרום להפרעה נפשית אבל אם הפרידה היא כתוצאה מהתנהגותו העצבנית? 
כתבת שצורך לחזור לביתו לאחר מות אמו יכול לגרום למצב נפשי אבל בחוות דעת הראשונה כתבת שהם המשיכו לגור ביחד? 

אתה בהחווד מסמך 218 ע' 2 כותב שהדיווח על מצוקה רגשית היה ב 2008 כשהוא מדוןוח על מתח בשנתיים האחרונות כלומר לאחר שהעסק התמוטט ונפרד מאשתו - אבל אמרת שלא באמת נפרדו? איזה עסק התמוטט ב 2008 ? איפה ראית דיווח מ 2008 ? (כתוב ברציפו ביטוח שהיה עצמאי עד 2006 הוא טוען שהעסק התמוטט ב 2006) 

אם הדיווח הבא הוא ב 2010 שנתיים וכתוב מצוקה שנמשכת שנתיים אז אמא שלו לא נפטרה שנתיים קודם אלא שנה קודם 

מסכים שPTSD יש יותר סיכוי שיתפתח כשאין מערכת תמיכתית כשיש בלגן כשאין וודאות מה שקרה במלחמת יום כיפור?

אם כבר ב 2003 היתה לו חרדה - זה מתאים לטקס של שנת 2003 ? לענות שזה התחיל באפריל ולא באוקטובר וגם לא מתוארים שם פלאשבקים? 

אתה לא מכיר את זה שסובלים מחרדות בעקבות PTSD ?
אם הוא נוסע במונית ופתאום מרגיש שהוא צריך לצאת אז זה התקף פניקה כי זה לא צפוי וכי זה לא חרדה ממשהו מסוים? 

איפה אתה רואה פה שיש הפרדה מהפרעת חרדה כפי שאמור להיות ךלפי מה שציטטת בע' 3 לחוד מגיבה 

אחכ פתאום אתה חוזר ואומר שיש כאן מצב חרדתי ולא פניקה אז מה נכון? 

אתה מצפה שהוא לא יפגש עם חבריו ליחידה אם יש לו PTSD ? 

כתבת שאת המרכיב המרכזי של המנעות אין אבל לפי ה ICD  לא צריכה להיות המנעות נכון? 

ע' 4 לחווד אתה לא מאמין שיש אנשים שלא הולכים לטיפול כי חושבים שיעבור או מתבישים?

כתבת שכתוב לאחרונה הרבה הבזקים כאילו זה רק לאחרונה אבל אני רואה שלא כתוב לאחרונה אלא כתוב ליצחק הבזקים ופלאשבקים על הארוע (נספח ו) גם אם כתוב לאחרונה הרבה אולי זה מעיד על החמרה שבעבר פחות הבזקים ועכשיו לאחרונה הרבה?

כתבת בעמ' 4 לחוד מסמך 216 שכהר אלירז אומרת שהעליה לחרמון  היתה טריגר אבל זה קרה עוד קודם לכן ושזה על רקע מצוקה כלכלית ועל רקע פרידה ומות אימו - אבל היא אומרת שגם ההשתתפות בטקסים הייתה הטריגר? והשתתפות בטקסים הייתה מ 2003 ואז אתה רואה חרדה ואז עוד לא נפטרה

העליה לחרמון הייתה ב 2010? 

מה הכוונה שהטיפול שנתנו לו לא מקובל ל PTSD .?   אבל מה היה צריך לעשות לו ? אבל אבחנו אותו כ PTSD  אז מה שקרו? אז טעו כשנתנו לו טיפול אחר? 

כתבת שהנפילה שלו נבעה מהחלטות גרועות מבחינה עסקית - ע' 4 לחוות דעת - והחלטות גרועות אמפולסיביות לא יכולות להיות בגלל PTSD  או בגלל נטיה לקחת סיכונים בשל PTSD.?

איפה רפפורט כתב שהוא מכיר מצבים כאלה על אנשים שהם צוחקים בזמן שמספרים על הארוע הטראומטי?ע' 4 אמרת שאתה לא מסכים איתו 

דוקא כשסיפר לרפפורט האפקט היה תואם 

מה זאת אומרת הדיווח על חוסר סבלנות בקרב המשפחה משמש להשבת האיזון התוך משפחתי ? כתבת את זה בע' 4 לחווד 
לפי עמ' 4 לחווד פסקה אחת לפני אחרונה אתה מכיר בזה שיש לו דכאון והפרעת פניקה אז ממה נובע הדכאון ולמה לקח כדורים כבר בשנות התשעים? 

אפשר להמר בלי להגיע למקום חברתי - נניח להמר בטוטו להמר בטלפון

למה כתבת שהמחקרים על הקשר בין הימורים לPTSD בעייתי מאוד ? יש מחקרים שמבססים קשר?
אם הימורים מגבירים סיכון לPTSD  אולי הוא גולגולת דקה? 
מה כתוב בספרים על כך? 

כתבת שדמנציה ומגוריםבאזורים לא עירוניים מפחיתה מהסיכון להמר אבל פה אין דמנציה ואין מגורים באזור לא עירוני אז יש כאן יותר סיכון? 

הוא עם בעיה קוגניטיבית? 

אגב כתוב שהוא סובל מדיסטימה וגם אתה כתבת זאת בעמ' 5 - זה לא בדיוק דכאון נכון? 

כשאתה מצטט מה ICD שצריך להיות עדות שהיו סימנים תוך 6 חודשים אתה מתכוון לעדות כתובה למסמך רפואי מזמן אמת או שמספיק שהבן אדם אומר היום (שזה גם עדות אולי) שזה התחיל לו כבר אז? למה מתכוונים ב ICD?

אתה חשבת שהוא אמין? אתה לא כתבת שהוא מפברק כי רוצה לזכות בכסף אלא שמפברק כי רוצה להסביר לעצמו את מצבו הכלכלי הגרוע ואי הצלחתו בחיים? 

אבל לפי מה שהוא מתאר ואתה מתאר היו סיבות אובייקטיביות לאי הצלחה - צמצומים, סגירת חברה ופתיחת חברה חדשה, אינתיפאדה וכו'

במסמך 200 כתוב שהימורים בעיקר מופיע אצל היספנים צעירים אז מה הקשר למערער

כתוב כאן שזה ניתן לצפיה אצל מישהו שסובל מחרדה ו PTSD אז איך אתה יכול להגיד שזה לא קשור ל PTSD ? כתוב כאן שבדרכ זה משני להםרעות אחרות מה תגובתך לזה?

במסמך 198 שדוקא יש קשר אסוציאטיבי בין צפיה ב מישהו שמת לבין הימורים - זה רק לגבי ארועים מהילדות  וגם זה קשר אסוציאטיבי ולא קשר של גרימה
שאלות לד"ר רפפורט
איך הולכת בדיקה שלך?

מסכים איתי שלא כל מי שיהיה בארוע קשה יסבול מתסמונת פוסט טראומטית נכון? הרוב לא יסבלו מזה נכון? וגם מי שיסבול תוך 5 שנים 70% לא יסבלו מתוך מה שנשאר 60 % יעבור תוך 5 שנים
מתי התחילה לו התסמונת הפוסט טראומטית? מיד 
רופא משפחה יתן תרופה פסיכיאטרית רק אם יש המלצה פסיכיאטרית נכון ואם יש קביעה פסיכיאטרית בדבר מחלה מסוימת נכון? 

מה המאפיינים לתסמונת: עוררות, המנעות וחודרנות ופגיעה תפקודית נכון? חברתית ותעסוקתית 

כלומר אדם אמור להגיב לדברים שהם בנאליים מבחינת אחרים ביותר עצבנות ביותר כעס? 

זה גם יכול להיות עניין של אופי נכון? שבן אדם הוא עצבני ומגיב בכעס נכון? 

כאן אנחנו רואים דווקא ההיפך שלא רק שהוא לא אומר שהוא עצבני אלא ע' 3 לחווד שם דויד פסקה 3 לפני הסוף הוא אומר שהוא פחות מתרגש מאחרים ולפני כן היה נפגע מאוד והיום לוקח את זה יותר בפרופורציה 

אם מישהו שורט את האוטו הוא לא מתרגש מזה?

אני מבינה שתסמין נוסף הוא המנעות ?

איפה אתה רואה כאן המנעות כאשר במשך 29 שנים הוא עושה מילואים לרבות התקלויות עם מחבלים? 

אחד מהתסמינים זה שלא רוצים להיות עם הרבה אנשים נכון? יש תחושה של ניתוק רגשי לא מסוגלים לחוש את כל מה שמרגישים בדרכ
אדם שהוא מנותק ילך לעבוד בעבודה של לשכנע אנשים לקנות ביטוח? 

מישהו שמנותק ילך להיות מוכר בקיוסק?

איפה אתה רואה כאן פגיעה בתפקוד החברתי וניתוק כאשר הוא עצמו אומר שהוא אוהב להיות עם הרבה אנשים? ע' 3 לחווד פסקה אחת לפני אחרונה

איפה כאן ההמנעות כשהוא עובד במזרח ירושלים - עמ' 6 לחווד דר יורם בן יהודה
איפה כאן ההמנעות כששוב עובד בקיוסק שעיקר לקוחותיו הם מקרב האוכלוסיה הערבית - ע' 6 לחווד דר יורם בן יהודה

איפה אתה רואה המנעות כשבמסמך 239 כתוב במפורש שבשנים האחרונות מקפדי להשתתף באזכרות 

בעצם מה שהוא אומר לנטל (ע' 2) שאחרי שנפגש עם החברים בכנס אז הוא בעצם התחיל לקשר ולייחס את ההתנהלות שלו למלחמה - כלומר מישהו נתן לו רעיון לראש שחוסר ההצלחה שלו קשור למלחמה? ואז הוא מחליט לתבוע?
כתוב כאן במסמך 199 שדכאון סכיזופרניה וחרדות חוץ מ PTSD התקשרו להימורים כלומר דוקא PTSD  לא התקשר לכך 

כתוב כאן PTSD מביא להפחתת הסיכון להימורים
עוררות יתר יכולה להיות אצל אנשים בכלל נכון? 

אנשים יכולים להיות עצבניים ומגיבים על כל דבר בכעס ובצעקות בלי קשר נכון? 

חלק מהעניין של PTSD  זה שנהיים  עצבניים ומגיבים על דברים קלים בצעקות ? 

דווקא המערער אמר שנהיה אדיש ושדברים שיעצבנו אחרים אותך לא מעצבנים ? כלומר בעצם אתה לא עצבני במיוחד ולא צועק? אמרת לדר שם דויד ע' 3 לחוד  4 פסקאות לפני הסוף שדברים שיעצבנו אחרים אתה אדיש אליהם כמו למשל אם מישהו שורט לך את המכונית 

איפה אתה רואה כאן חודרנות כשהוא הולך לאזכרות ומרגיש שזה עושה לו טוב לפי מסמך 239 
מסכים איתי שלפי ה ICD אם הופעה של סמפטומים מופיעה אחרי יותר משישה חודשים צריך לשלול אבחנה אחרת ?

 כאן כתוב בטופס הערכה כתוב שיש לו גם DYSTIMIA שזה דכאון
איזה עוד חרדות אתה מכיר? נכון שיש אותן בלי קשר לתסמונת

מה מיחד את זה מהשאר?

רק בשנת 2010 פעם ראשונה כתוב PTSD 
גם במסמך מיום 2.1.08 כתוב בשנתיים האחרונות מצב של מתח נפשי - כלומר לא אומר שיש לו מתח נפשי מזה 30 שנה נכון ? וזה לפני החווד?
למה לא התייחסת לסתירות האלה בחוות דעתך ?
שמת לב שהצורך בתרופות נגד דכאון היה רק באמצע שנות התשעים רק אחרי שנסגר לו העסק?

מוות של אבא יכול לגרום לדכאון? 

ד"ר יורם בן יהודה אומר שאביו של המערער נפטר לפני כחמש עשרה שנה וכתב את זה ב 2010- כלומר בערך בשנת 1995? ע' 2 לחוות דעתו 
שמת לב שבדיוק המערער אומר בתצהיר שלו שאז אחותו התחילה לתת לו כדורים נגד דכאון? 

אולי לשאול : אין לך שום מסמך רפואי מזמן השרות ובעצם מלפני 2010 שאומר שיש לו פלאשבקים?
למעשה הפעם הראשונה שרואים את זה את התלונה הזו זה אצל דר יורם בן יהודה כשהוא בא לצורך מתן חוות דעת פסיכולוגית וכשדר יורם בן יהודה עצמו מודה שהוא הסביר לאנשים ממה סובלים בתסמונת הזו?  

דר יורם בן יהודה נתן לו שאלון CAPS זזה שאלון ששואלים בו כמה לילות בשבוע אתה חולם על המקרה? כלומר כשכבר מניחים שיש סיוטים?

שואלים על כמה פעמים יש זכרונות ?

כלומר בן אדם רואה שצריך להיות לו סיוטים נכון.
- זה לגבי יעילות של הטיפול וגם לצורכי מחקר נכון? זה לא לצורך הליכים משפטיים נכון? 

אתה בעצמך אומר שזה שאלון לכמת את החומרה לא שאלון לאבחן את המחלה? 
כלומר השאלון הזה בעם אפילו אומר לבן אדם מה להגיד - להגיד שיש לו סיוטים?

כלומר עצם זה שנותנים CAPS זה מלכלך את הבדיקה?
לא הבנתי הוא שכב אחר כך בהרבה מארבים והיה לו פלאשבקים תוך כדי המארבים ?

אז איך הוא מצליח לעשות את המארב? כנראה שזה לא כל כך קשה? 

הוא הרגיש שדרך המילואים הוא מתמודד עם הפחד? כלומר כבר התמודד כאילו כבר הוא אחרי טיפול? אז איפה כאן ההמנעות?
לאבד את כל הכסף זה טראומטי?

להסתבך עם השוק אפור זה לא טראומטי?

הוא אמר לך שהוא נמנע מלנסוע לחו"ל? ע' 3 לחווד שורה4 ? 

אבל לפי מסמך 244 הוא נסע לחול ב 2006 וב 2008? 

איפה אתה רואה כאן שהוא לא יוצא לחופשות? 
כתבת שהוא נמנע מלראות סרטי מלחמה כל השנים - איפה זה כתוב במסמכים הרפואיים? זה משהו שפתאום אמר לך בבדיקה בפעם הראשונה? כלומר התווספו עוד סמפטומים כשנפגש איתך? 

מה לשאול על זה שאומר בע' 3 שהתחושה של הבושה מוקלת רק בקרב החברה מהמילואים ולכן הוא ממשיך במילואים - איזה בושה? בושה מזה שאין לו כסף?
תעסוקה
אני מבינה שהוא לא סיפר לך לגמרי על התעסוקה שלו ? 

אני רואה בחווות דעת שכתבת רק על זה שעבד עם אבא שלו ועם חבר של אבא שלו ? למה לא כתבת שעבד 10 שנים בהתפלה ? למה לא כתבת שעבד בחברת ביטוח בשיווק פוליסות? זה לא חשוב מה עשה לאורך השנים? 
אני מבינה שהוא סיפר לך שהוא התקשה להתמיד? אז חשבת שבגלל הקושי להתמיד הוא הפסיק את העבודה שלו נכון? 

בעבודה בהתפלה הוא עבד 10 שנים? 

10 שנים זה נקרא קושי להתמיד? 

ואם אני אגיד לך שבהתפלה הוא הפסיק כי היו צמצומים ופטרו מאות עובדים כולל אותו? 

ואם אני אגיד לך שהוא בעצמו אמר שבקיוסק היה במשך 5 שנים והפסיק כי לא הגיעו לקוחות בזמן האינתפידה השניה ואז התחיל לצבור חובות? 

אז זה לא בגלל שהתקשה להתמיד נכון? 

ואם אני אגיד לך שתפקד ממש יפה בחברת ביטוח ושבכלל חברת הביטוח נסגרה בגלל המפקח על הביטוח ולא בגלל חוסר התמדה שלו? ואם אני אגיד לך שהמנהלים של אותה חברה היו כל כך מרוצים ממנו שהזמינו אותו אחכ לעבוד אצלם? 

אז אתה מסכים איתי שתפקד יפה? 

ראית את רציפות הביטוח שלו? 

ראית  שהרוויח סכום של 164000 ש"ח ב2008 - מסמך 247? 

תגיד לי תרופת הרגעה טרקסנל - זה משהו שרופא רושם? זה רופא משפחה רושם? הוא צריך המלצה של פסיכיאטר בשביל זה? 
אתה יודע מתי לטענתו הוא התחיל לקחת את התרופה? 

באמצע שנות התשעים?

ומה קרה אז? אבא שלו נפטר? 

תגיד לי בן אדם צריך טיפול כדי להבין שיש קשר בין הפלשבקים שלו לבין האירוע שבשירות? הרי פלאשבקים זה הארוע הטראומטי?
אולי יכול להיות שהפגישה עם החברים מהיחידה והשיחה עם אלה שיש להם פלאשבקים חידדה לו את הסמפטומים ואז הוא התחיל להתלונן על פלשבקים? אולי ההרצאה של יורם בן יהודה עם קנובלר
היום הוא לא מטופל תרופתית? 

כתבת שהוא מנסה בבדיקה להציג את עצמו במיטבו? 

גם בתצהיר הוא מנסה להציג את עצמו במיטבו? הרי הוא כותב שם כמה הארועים גרמו לו לחוסר יכולת להתמיד וכאילו בגלל זה לא התמיד בעבודות?

הוא כותב שם כאילו התגרש בעוד שלפי מה שסיפר לדר שם דויד הם התגרשו כי בבנק היו מפטרים את אשתו אם היו יודעים על חובותיו? ע' 1 לחוות דעת 
ובכלל המשיך לגור איתה? 
כשהוא אומר לעובדת הסוציאלית כאילו שכרו בחברת הביטוח היה זעום והרוויח שם 164000 שח בשנה זה זעום ? נספח ו' ע' 2  פסקה שניה

אז יש כאן דברים שהוא לא מנסה להציג את עצמו במיטבו נכון? 

אתה כותב שהסמפטומים התחילו סמוך לארוע - אבל זה הכל מפיו של מר חיון - אין לך שום עדות לכך נכון במסמכים רפואיים נכון?

הוא ידע לפנות כשיש לו חרדה בשנת 2003 לרופאה - אז למה לא פנה קודם לכן? 

האדם למד שנתיים הנדסה?

הוא לא בדיוק אדם שעושה החלטות פזיזות?

הוא לא אדם שקשה לו להתמיד

מה שאתה אומר שלאורך 30 שנה הבן אדם סובל מפלאשבקים סיוטים עצבנות קשיי תפקוד קשיי התמדה הזעות בלילה וכל זה והוא לא פונה כי הוא לא יודע שזה קשור לאירועים ? אז מה אז הפלאשבקים לא עם הדמות של מי שנהרג?

כתבת שדר שם דויד רואה את בעיותיו כתגובה לקשייו הכלכליים ולהערכתך המצב שונה ואתה מבין את קשיים הכלכליים כביטוי של בעיותיו הנפשיות 

כשהוא הולך ועובד בהתפלת מים עשר שנים ואז עושים צמצומים ומפטרים 270 עובדים אז זה גורם לבעיות כלכליות ?  אז איך אתה אומר שהקשיים הכלכליים זה ביטוי של בעיותיו הנפשיות? 
כשהוא אומר שעבד 5 שנים בבית קפה ואז הגיעו פחות לקוחות בגלל האינתיפדה ולכן נכנס לחובות - אז פה הקושי הכלכלי נובע מגורם חיצוני נכון? 

למה לא כתבת על בעיית ההימורים שלו? 

שמת לב שבטופס אינטייק ע' 6 נספח ג כתוב רוצה עזרה בהגשת תביעה למשהב"ט כלומר לכאורה הוא בא לטיפול בנטל אבל בעצם הוא רוצה עזרה בתביעה בנטל?

היית אומר שיש שיפור ביחסים במשפחה? נספח ו' ע' 2 כתוב שמרו על מע' יחסים תקינה וחזרו לחיות יחד 
טיפול בגישה דינמית הוא טיפול בו שמים דגש על הילדות? זה לא טיפול שמקובל ב PTSD 
הטיפול שעושים בדרכ זה טיפול קוגניטיבי התנהגותי או חשיפה ממושכת - נכון שהטיפול הדינמי שם דגש לא על טראומה אלא על דברים התפחותיים- יחסים עם ההורים ועם המשפחה

אז זה טיפול שלא מכוון לפוסט טראומה?
אז יש כאן מעשה שלא מתאים להצהרה? מעשה שמתאים למה שהם באמת חושבים?

נטל הנטיה שלהם לעזור למי שהיה במלחמה זו עמותה ששואבת את כוחותיה בזכות זה שהיא מראה כמה היא עוזרת לאנשים שהיו במלחמה?

יש כאן עדות שזה התפתח תוך 6 חודשים? אין נכון? צריך להראות שזה טיפוסי ואין אבחנה אחרת?
תגיד לי קשר אסוציאטיבי זה לא קשר של גרימה נכון? זה לא הוכחה מדעית לקשר בין דבר מסוים לבין מחלה מסוימת נכון? יש מחקרים שכותבים שמשהו גורם למחלה ואז משתמשים במילים  CAUSE במילה של גרימה ולא במילה של אסוציאציה 

זה נכון שב PTSD  94% הצליחו לזיף קיומו של PTSD כשהיו שאלות סגורות של כן ולא ? 

בעמ' 4 למאמר RATES AND CORARRELATES כתוב במפורש בפרק של התוצאות שחוץ מ PTSD  ודמנציה רוב התופעות ניבאו הימורים 

נמצא קשר בן דכאון להמורים אבל זה לא אומר שהדכאון גורם להימורים

כלומר PTSD זה דווקא לא תופעה שמנבאת התפתחות של מחלת הימורים- נמצא קשר הפוך בין השניים  

בהמשך כתוב שזה אפילו PTSD מוריד את הסיכוי להתפתחות מחלת הימורים נכון? 

לגבי תרופה נגד דכאון 

רופא משפחה כשהוא נותן תרופה נגד דכאון הוא בעצם צריל לחשוב שיש דכאון למי שהוא נותן אותו ?

חשבת על זה שאם אחותו נותנת לו תרופה נגד דכאון היא לא יכולה לקבל את זה סתם ככה מרופא - זו תהיה רשלנות מצידו לתת לה את זה אלא אם כן הוא בודק אותו או את המערער וקובע שיש להם דכאון 

נכון שיש לזה תופעות לוואי קטלניות הצפה של סרוטונין, פרסכוסם אפילו מוות? 

צריך לעשות מעקב אחרי שנותנים את זה נכון? 

אם האדם לוקח עוד כדור בנוסף הצירוף של שניהם יכול לגרום לפגיעה מוחית זה מסכן חיים נכון 
תגיד לי בן אדם צריך טיפול כדי להבין שיש קשר בין הפלשבקים שלו לבין האירוע שבשירות? הרי פלאשבקים זה הארוע הטראומטי?
אולי יכול להיות שהפגישה עם החברים מהיחידה והשיחה עם אלה שיש להם פלאשבקים חידדה לו את הסמפטומים ואז הוא התחיל להתלונן על פלשבקים? אולי ההרצאה של יורם בן יהודה עם קנובלר

להמר זה עניין חברתי התנהגות אמפולסיבית וקושי להתמיד זה יכול לנבוע מהפרעת קשב
התסמונת נעלמה וחזרה? כתבת שיש רה אקטיבציה כלומר זה היה נרגע ואז חוויה מחדש זה לא מתאים עם זה שאומר שכל הזמן יש את התסמינים?
לדר רפפורט אתה חושב שזה היה כל הזמן אבל יורם בן יהודה אומר שזה רה אקטיבציה?
כשהוא מתעורר בזיעה ובצעקות קשות כמו שאומר המומחה דר יורם בן יהודה בע' 8 זה לא תסמין של PTSD

אחכ עבד כסוכן ביטוח - כלומר למכור ביטוחים לאנשים לשכנע אותם להסביר להם מה  זה ביטוח? גם שם הוא תפקד יפה אומר פה ד"ר יורם בן יהודה בע' 6 ששלוש שנים הדברים התנהלו יפה? ושאפילו המנהלים אחרי שהחברה נסגרה המנהלים הזמינו אותך ? 

אז הצליח למכור טוב ביטוחים ?

היתה לו סבלנות להסביר להם לדבר איתם? 

איך זה מתישב עם עצבנות    <>
אחותו נתנה לו טרנקסן זה נכון שזו תרופה נוגדת חרדה 

כתוב בע' 5 לטופס אינטייק שהוא חברותי  (אבל מצד שני כתוב גם שהוא מצד שני יכול להתעלם באופן מופגן ממכרים ואין לו חברים אמיתיים) 

זה שהוא חברותי זה לא אומר שאין לו ניתוק?
זה שהוא בטופס אינטייק כתוב שכשמאכזבים הוא מתנתק זה יכול להיות קשרו לקווים נרקסיסטיים?

 נכון שקשר אסוציאטיבי זה לא קשר של גרימה
במסמך 198 שדוקא יש קשר אסוציאטיבי בין ארועים בילדות לבין הימורים - זה רק לגבי ארועים מהילדות  וגם זה קשר אסוציאטיבי ולא קשר של גרימה
כלומר לא הבאת מאמר שדיבר על קשר של גרימה בין אירועים שלא בילדות לבין הימורים
אנשים עם כאב כרוני זה יכול לגרום להם לחרדה?

מה זה מלזיה מסמך 88?  כאב בין הצלעות קצות העצביםשכואבים 
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